
學校名稱：University of Valladolid 巴利亞多利德大學 

此為 Erasmus計畫合作學校，由歐盟補助學生出國經費 

名額與申請資訊：依據本校公告 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1.建校年份：1241 

2.學生人數：31780 

3.網站：www.uva.es  

簡介：University of Valladolid 巴利亞多利德大學成立於十三世紀，在西班牙高等

教育重點大學中贏得一席之地，亦是歐洲十大最古老的大學之一。對巴利亞多利

德大學來説，國際化是其最重要的目標之一，它與眾多國外大學有協議（到 2008

年 3月，它有超過 600個歐盟 Erasmus國際交換項目，並和大約 200個國際學習

中心進行項目合作）。 

Valladolid 大學擁有 4個校區（Palencia、Segovia、Soria 以及 Valladolid 主校區）。

它擁有超過 100個專業課程、80個博士課程項目和 68個研究生課程 (分為 43

個碩士課程和 25個專家課程)，涵蓋了法律、醫學、歷史、工程、經濟、語言、

教育、建築、自然科學等領域。  

另外，該校設有西班牙語文中心，位於主校區，開辦於 1949年，至今已超過數

萬名的各國留學生前來學習西班牙語及其歷史文化。 

The University of Valladolid is a public university located in the city 

of Valladolid, Valladolid province, autonomous region of Castile and Leon, Spain. 

Established in the 13th century, it is one of the oldest universities in the world. The 

university has over 30,000 students and more than 2,300 professors. 

The university is spread over four campuses: Palencia, Segovia, Soria and Valladolid. 

It offers a wide range of graduate degrees, official master’s degrees, and doctoral 

degrees, with programmes in the areas of Science, Humanities, Engineering and 

Architecture, Health Sciences, Social Sciences, and Law. It also offers courses taught 

http://www.uva.es/


in English, organized as International Semesters in the fields of Engineering, Business, 

Education, Forestry, Sciences and Law. 

資料來源：https://en.wikipedia.org/wiki/University_of_Valladolid 

https://www.uva.es 

https://www.educations.com/study-abroad/universidad-de-valladolid/ 

https://en.wikipedia.org/wiki/University_of_Valladolid
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